
PROTOKÓŁ NR 21/2015 

Z OBRAD XXI SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 16 GRUDNIA 2015 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w WPF na lata 2015-2022 

4. Podjęcie uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych przedszkoli , innych form wychowania przedszkolnego  

i szkół prowadzonych na terenie Gminy Sochaczew przez inne niż Gmina Sochaczew 

osoby prawne i fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania   

i wykorzystywania  

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w  Gminie Sochaczew w 2016 roku . 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2016 roku  

9. Podjęcie uchwały w sprawie woli przystąpienia Gminy Sochaczew do porozumienia 

międzygminnego , którego celem jest wspólne z innymi samorządami przygotowanie 

oraz aplikowanie o środki zewnętrzne i realizację projektu transportowego . 

10. Sprawy różne 

11. Zakończenie obrad XXI Sesji Rady Gminy Sochaczew  

 

 

AD. 1 

 

Obrady XXI Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10
00

 

W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum 

 

AD. 2 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad  

 

Pan Gabriel Krakowiak wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego 

uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej  

 

- za zdjęciem z porządku obrad punktu dotyczącego uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej 

głosowało 14 radnych na 14 obecnych na sesji  

 Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie 
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AD. 3  

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w WPF przedstawiła Pani Skarbnik Gminy  

 

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR XXI/87/2015  w sprawie 

wprowadzenia zmian w WPF na lata 2015-2022 

 

AD. 4 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy  

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XXI/88/2015  w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy   

 

AD. 5 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania dotacji dla przedszkoli przedstawiła 

Pani Skarbnik Gminy i wyjaśniła , że na terenie Gminy Sochaczew powstało przedszkole  

i należy udzielić dotacji na funkcjonowanie 

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XX/89/2015 w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

przedszkoli , innych form wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie 

Gminy Sochaczew przez inne niż Gmina  osoby  prawne i fizyczne oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

 

AD. 6 

 

Projekt uchwały w sprawie wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 

przedstawiła Pani Barbara Sadowska  

- w glosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/90/2015 w sprawie 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych  
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AD. 7 

Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

przedstawiła Pani Dałkiewicz Wiesława  

 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały o udzielenie głosu poprosiła Pani Wódka Jadwiga  

i stwierdziła, że cieszy się ,że są przeznaczane pieniądze na szkolenia , na programy, bo coraz 

więcej młodzieży sięga po alkohol. Dobrze, że w szkołach odbywają się pogadanki  

i spotkania, które odbywają się bez alkoholu i pokazują, że jest to dobry sposób spędzania 

czasu wolnego. Dobrze, że dzięki temu chociaż parę osób nie sięgnie po alkohol 

 

-  głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/91/2015 w sprawie 

Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów |Alkoholowych w Gminie Sochaczew 

w 2016 roku  

 

AD. 8 

Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii przedstawiła 

Pani Dałkiewicz Wiesława  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził ,że przeciwdziałanie narkomanii jest jeszcze 

ważniejsze niż przeciwdziałanie alkoholizmowi, bo po narkotykach jest agresja, jest 

szkodliwe zachowanie. Mówi się, że w naszych szkołach nie ma narkotyków, ale pewności 

nie ma. 

 

- w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/92/2015 w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2016 roku 

 

 

AD. 9 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do porozumienia międzygminnego w sprawie wspólnego 

aplikowania o środki zewnętrzne na realizację projektu transportowego  

 

Pan Krakowiak zapytał, czy koszty zakupu środków transportowych będzie ponosiło miasto  

 

Pani Skarbnik wyjaśniła , że koszty zakupu będzie ponosiło miasto Sochaczew  

 

Pan Wojda zapytał , czy to prawda , że „9” będzie jeździła tylko do nowego roku i czy będzie 

jeździł inny autobus 

 

Pan Wójt wyjaśnił ,ze inny autobus będzie jeździł  
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- w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/93/2015 w sprawie woli 

przystąpienia Gminy Sochaczew do porozumienia międzygminnego , którego celem jest 

wspólne z innymi samorządami przygotowania oraz aplikowanie o środki zewnętrzne  

i realizację projektu transportowego . 

 

AD. 10  

 

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odniósł się do artykułów, które ukazały się w gazetach .  

Z artykułów wynika, ze nie chcieliśmy współpracować z ZKM , ale nie jest tom prawda . 

Od samego początku istnienia ZKM autobusy jeździły po gminie Sochaczew , najpierw bez 

żadnych dopłat, a później te dopłaty rosły i w październiku 2014 roku ZKM wystąpiło  

o dopłatę 5 zł. do 1 wozokilometra .Na początku roku 2015 radni poprosili Pana Dyrektora 

ZKM o negocjacje ceny i Pan Dyrektor odpowiedział , że może obniżyć stawkę do 4,95 zł.  

Ilość kilometrów naliczana jest nam od granic gminy, ale tak tez nie powinno być, bo po 

jednej stronie ulicy jest gmina , a po drugiej miasto. Autobus jadący ulicą Płocką nie ma gdzie 

zawrócić. Dopiero taki manewr może wykonać  na placu u Pana Mroczka w Kątach. 

Podobnie jest z autobusem do Żelazowej Woli, który może dopiero zawrócić na parkingu  

w Żelazowej Woli. Rada Gminy zaproponowała, aby stawka za 1 wozokilometr wyniosła 3,5 

zł. bo na taką dopłatę rada mogłaby się zgodzić  i poinformowaliśmy o tym miasto, ale 

otrzymaliśmy odpowiedź , że nie zgodzą się na stawkę niższą niż 4,27. Pan Sieczkowski nie 

wyraził zgody na stawkę 3,50 zł, za 1 wozokilometr.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwałę o porozumieniu w sprawie 

wspólnego aplikowania o środki finansowe podjęto, aby nie dobijać ZKM, ale to że nie 

doszło do porozumienia, to duża strata dla tego zakładu i dla nas 

Burmistrz Osiecki na spotkaniu z okazji XXV samorządów mówił o symbiozie, a teraz 

odwrócił się do gminy Sochaczew plecami , a szkoda , bo można byłoby wiele dobrego zrobić 

razem dla miasta i gminy. Gmina Sochaczew dopłaca do dzieci z naszej gminy, które chodzą 

do przedszkoli w mieście, ale jak trudno naszym dzieciom dostać się do tych przedszkoli, to 

radni doskonale o tym wiedzą . 

Gmina Nowa Sucha dopłaca do kursowania autobusów ZKM po 2,95 zł. za 1 wozokilometr,  

a gmina Sochaczew miałaby płacić ponad 5 zł. 

Pan Przewodniczący zwrócił również uwagę na kłopoty jakie mieli rodzice z zapisaniem 

dzieci do szkół w mieście, gdzie wcześniej dzieci z naszego terenu były przyjmowane bez 

problemu, bo od lat tam tradycyjnie chodziły. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przekazanie tych wszystkich informacji jakie 

przekazał  mieszkańcom, aby wiedzieli jak jest naprawdę, bo w gazetach napisano  

nieprawdę. Pan Przewodniczący zapewnił, że mieszkańcy nie zostaną pozbawieni autobusów. 

 

Pan Nagłowski Tomasz stwierdził, że wypowiedź Pana Burmistrza była przykra  

i krzywdząca gminę Sochaczew, to przedsiębiorca powinien starać się o klienta . 
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Pan Nagłowski podziękował w imieniu mieszkańców za prace wykonane na Czerwonce-

Parcel 

 

Pan Krakowaiak Gabriel stwierdził, że propozycja 3,20 zł za jeden wozokilometr była dla 

miasta korzystna .Pan Burmistrz powinien przeprosić mieszkańców gminy. 

 

Pan Siejka Tadeusz zapytał, czy będzie kursował autobus od krzyżówek do miasta  

 

Pan Wójt odpowiedział , że mylił , że będzie kursował  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, ze dziś o godz, 12
00

 będzie otwarcie ofert 

na przewóz osób  

 

Pan sołtys z Bronisławów zapytał, dlaczego na Kątach zrobiono ładne mostki, zjazdy a na 

Bronisławach nie     

 

Pan Wójt poinformował , że spróbuje ten temat załagodzić  

 

Pan Nagłowski Tomasz zwrócił uwagę, że firma Retman ma uwagi do odbioru śmieci jeśli 

znajduje się tam gruz, ale jeśli tego gruzu jest trochę , to trudno brać na to duże pojemniki      

 

 

AD. 11 

 

Obrady XXI Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11
30

 

 

 

 

 

      Protokółowała                                                                                Przewodniczący 

                                                                                                      Rady Gminy Sochaczew 

Wiesława Dałkiewicz 

                                                                                                           Czesław Ćwikliński 

     


